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Питање постављено Министарству спољне трговине и економских односа БиХ, 

Спољнотрговинској комори БиХ и Агенцији за промоцију извоза БиХ – “Босна и 

Херцеговина још увијек нема усвојену стратегију извоза на државном нивоу која би 

јасно дефинисала приоритетне секторе извоза, проблеме с којима се сусрећу, те 

акциони план мјера за развој извоза. Такође, не постоји адекватан институционални 

оквир који би подржао мала и средња предузећа на било којем нивоу власти. Шта је 

урађено и када је планирано рјешавање овог проблема?'' 

 


